



**RASHMANS CO**  
FAIRS & EXHIBITIONS

RASHMANS Co. located in Belgrade, Serbia on the Belgrade Fair, hall 4, started working as an International Fairs Freight Forwarder 1992.

## COMPANY

Even though trade fair, event and exhibition business environment is continually changing, one thing always has to stay the same: The reliability of the logistics partner.

Therefore we are continuously adapting to new situations, we anticipate for our customers and thereby make sure that nothing stands in the way of your successful presentation.

RASHMANS Co. is speciality is this: We don't just simply transport everything that is needed for world wide trade fairs, events or exhibitions. Rather, we develop an individual solution with our team of skilled specialists for each and every project, tailored exactly to the demands of our customers.

## PROFILE

At RASHMANS Co. work is more than just a word-it is a universe of activities and service at whose centre stands the success of your project. The reason we have been able to meet this standard again and again is, above all, the motivation of our personnel: They think and act on a global scale, look beyond the horizon of their own field and take the correct decisions because they are not tied into a rigid hierarchy.

## PERFORMANCE

To us, performance doesn't just mean managing an assignment within the given time frame. We also make sure that any customer wishes are granted flexibly even when we're already in the midst of the working progress. For you, that means RASHMANS Co. handles all transport services, tracking, customs formalities and all other necessary services surrounding your project.

## HIGH STANDARDS

Working together with RASHMANS Co., there's one thing you'll notice immediately-we don't talk much, rather, we listen. This is because we start each and every project with precision planning, taking all parameters provided by you into consideration. Having been familiar with the reality of the trade fair, event and exhibition business for many years, we know that spontaneous changes

RASHMANS Co. in Belgrad, Serbien auf dem Belgrader Messe, halle 4, befindet begann als Internationaler Messespediteur 1992.

## UNTERNEHMEN

Auch wenn sich im Messe,Event und Ausstellungsgeschäft das Umfeld permanent ändert muss eines immer gleich bleiben: die Verlässlichkeit des Logistikpartners.Deswegen stellen wir uns laufend auf neue Situationen ein,denken für unsere Kunden mit und sorgen so dafür,dass Ihrer erfolgreichen Präsentation nichts im Weg steht.Das Besondere an RASHMANS Co. ist: Wir transportieren nicht einfach nur alles,was weltweit auf Messen,Events oder Ausstellungen benötigt wird.Sondern erarbeiten mit unserem Team an ausgebildeten Fachkräften für jedes Projekt eine individuelle Lösung,die genau auf die Ansprüche unserer Kunden zugeschnitten ist

## PROFIL

Arbeit ist bei RASHMANS Co. mehr als ein Wort- es ist ein Universum an Leistungen und Service, in dessen Mittelpunkt der Erfolg Ihres Projekts steht.Dass wir diesen Anspruch immer wieder erfüllen können, liegt vor allem an der Motivation unserer Mitarbeiter: Sie denken und handeln weltweit unternehmerisch, blacken über den Horizont ihres eigenen Bereichs hinaus und treffen die richtigen Entscheidungen, weil sie nicht in einer starren Hierarchie gebunden sind.

## LEISTUNG

Leistung bedeutet für uns nicht nur, einen Auftrag im vorgegebenen Zeitrahmen zu erledigen.Wir sorgen auch dafür, dass jeder- auch unerwartete - Kundenwunsch selbst dann flexibel erfüllt wird, wenn wir bereits mitten im Arbeitsprozess stehen.Für Sie bedeutet das: RASHMANS Co. übernimmt sämtliche Logistikleistungen, Transportüberwachungen, Zollformalitäten und Services, die rund um Ihr Projekt erforderlich sind.

## ANSPRUCH

Wenn Sie mit RASHMANS Co. zusammenarbeiten, werden Sie eines schnell bemerken: Wir reden nicht viel, sondern hören lieber zu.Denn jede Aufgabe beginnen wir mit einer präzisen Planung, in der wir alle Parameter berücksichtigen, die Sie uns vorgeben.Weil wir mit der Realität des Messe- und Eventgeschäfts seit vielen Jahren vertraut sind, wissen wir, dass spontane Änderungen und ungewöhnliche Wünsche zum Alltag gehören.

## PARTNERS / UNSERE PARTNER

1. DB SCHENKERfairs, Munich, Germany
2. PANEXPO GmbH, Worpsswede, Germany
3. ADRIATIC SPED d.o.o. , Zagreb, Hrvatska

## CLIENT REFERENCES / KUNDENREFERENZEN



## CONTACT / KONTAKT

Office: Belgrade Fair, hall 4

Address: Bulevar vojvode Misica 14  
11000 Belgrade, Serbia

Tel/Fax: + 381 11 2655 638

E-mail: office@rashmans.com

Web: www.rashmans.com

General manager:

Dragan Radosavljevic

Tel: + 381 63 354 266

E-mail: dragan.radosavljevic@rashmans.com  
dragan010178@gmail.com

Project manager:

Predrag Ivankovic

Tel: + 381 62 22 66 55

E-mail: peca.ivankovic@rashmans.com

Project manager:

Danijela Stojiljkovic ( Deutsch,English)

Tel: + 381 69 192 65 40

E-mail: danijela.stojiljkovic@rashmans.com

Director of forwarding department:

Boris Kondic

Tel: + 381 63 707 6995

E-mail: boris.kondic@rashmans.com

Storehouse department:

Radomir Radosavljevic

Tel: + 381 63 345 084

Respectfully,  
RASHMANS co

